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Сарадња у области војне индустрије није јавна, изјавио је за Радио Слободна Европа
(РСЕ) амбасадор Јерменије у Чешкој Асхот Ховакимиан у чијој су надлежности
дипломатски односи са Србијом, одговарајући на питање да ли је та земља купила
наоружање од Србије и ако јесте - када и од које компаније.

  

  

"Као и друге државе чланице Организације за европску безбедност и сарадњу (ОЕБС),
о испуњавању наших међународних обавеза, ми своје колеге о сарадњи у области војне
индустрије извештавамо кроз наше годишње извештаје који круже кроз Уједињене
Нације и ОЕБС", навео је амбасадор Јерменије у писаној изјави за РСЕ.

  

Власти Азербејџана су 20. јула објавиле да је Србија, преко територије Грузије,
Јерменији испоручила минобацаче и муницију који су, како се тврди, коришћени током
сукоба који је 12. јула избио на азербејџанско-јерменској граници.
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Министарство спољних послова Азербејџана је због тога позвало на разговор
отправницу послова Амбасаде Србије Даницу Веиновић, од које је, по речима заменика
министра спољних послова Калафа Калафова, "затражено објашњење" и да Србија
истражи овај случај.

  

Дан раније, 19. јула, наводе о продаји оружја Јерменији преко Грузије, објавио је
интернет портал Haqqin.az, близак властима Азербејџана.

  

Упитан да прокоментарише те наводе, амбасадор Јерменије је подвукао да је "Јерменија
пуноправна чланица међународне заједнице, посвећена својим међународним
обавезама".

  

"Јерменији нису наметнуте никакве рестрикције у смислу међународне сарадње у
области војне индустрије и у том смислу, увек смо поступали на транспарентан начин и
заслужено смо стекли репутацију поузданог партнера", изјавио је амбасадор.

  

Јерменија је у Србији представљена кроз конзулат, а дипломатска сарадња са Србијом
је у надлежности амбасаде те земље у Чешкој.

  

Љајић: Могуће да је спорно оружје у Јерменију извезено пре пет година

  

Министар трговине, туризма и телекомуникација Србије Расим Љајић, у чијој је
надлежности издавање дозвола за извоз оружја, за РСЕ је рекао да је у 2020. години, у
мају и јуну, "Србија одобрила два уговора за извоз наоружања у Јерменију", али да је у
питању била муниција за пушке и пиштоље.

  

"У ранијем периоду, 2015. године, мислим да је било и извоза те врсте наоружања о којој
говори Азербејџан", изјавио је Љајић.

  

Љајић је такође истакао да формално-правно у овом случају нема прекршаја или грешке
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Србије, јер Јерменија није под санкцијама Уједињених Нација (УН), ОЕБС-а, Европске
уније (ЕУ) или било које друге институције или земље.

  

Министарство спољних послова Србије се до сада није огласило поводом навода
Азербејџана, наводи РСЕ.

  

(Радио Слободна Европа)
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